
 1

PROTOKÓŁ nr 18/2012  
posiedzenia Komisji Finansowo – BudŜetowej Rady Miejskiej w Suwałkach, 

odbytego w dniu 23 lutego 2012 roku w godz. od 1600 do 1730  
w sali nr 26 Urzędu Miejskiego w Suwałkach. 

  
Obecni członkowie Komisji:  

1. Zdzisław Przełomiec – Przewodniczący, 
2. Zdzisław Koncewicz – Wiceprzewodniczący, 
3. Zbigniew De – Mezer , 
4. Włodzimierz Marczewski, 
5. Agnieszka Rzatkowska,  
6. Andrzej Turowski,  
7. Tadeusz Zamaro.  

 

W posiedzeniu udział wzięli:  
1. Czesław Renkiewicz  – Prezydent Miasta Suwałk,  
2. Marek Buczyński – Zastępca Prezydenta Miasta,  
3. Łukasz Kurzyna  – Zastępca Prezydenta Miasta,  
4. Wiesław Stelmach  – Skarbnik Miasta,  
5. Marcin Bonisławski  – Nacz. Wydz. „SR”.  

 

Lista obecności – stanowi załącznik nr 1.  

Posiedzeniu przewodniczył Zdzisław Przełomiec. Powitał zebranych i zapytał o uwagi 
do przesłanego wraz z materiałami porządku obrad.  

 

Czesław Renkiewicz skierował się z prośbą o zmianę porządku posiedzenia polegającą 
na wykreśleniu punktu 3 pn.: „Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie przekazania 
prowadzenia Bursy Szkolnej w Suwałkach Państwowej WyŜszej Szkole Zawodowej im. Prof. 
Edwarda F. Szczepanika w Suwałkach”. Przypomniał, iŜ w styczniu Rektor PWSZ wystąpił 
do Prezydenta z wnioskiem o przejęcie do prowadzenia Bursy. W odpowiedzi władze 
miejskie opracowały projekt umowy, na mocy której m.in. zatrudnienie znaleźliby 
dotychczasowi pracownicy Bursy Szkolnej zachowując taki sam poziom wynagrodzenia,  
jak dotychczas. W dniu 20 lutego br. na posiedzeniu Komisji Oświaty i Wychowania 
wpłynęła korespondencja, z której wynika, Ŝe uczelnia na takich warunkach nie jest w stanie 
przyjąć pracowników Bursy Szkolnej. W związku z tym, będą prowadzone z uczelnią dalsze 
rozmowy dotyczące zasad przejęcia pracowników. Władze miejskie chcą chronić 
pracowników i zagwarantować im pracę przynajmniej na takich samych warunkach 
płacowych, jakie mają obecnie w Bursie Szkolnej. Po ustaleniu wszystkich zasad z władzami 
uczelni zostanie przedłoŜony Radzie Miejskiej projekt uchwały w tej sprawie. 

 Radni nie wnieśli uwag i przyjęli następujący porządek:  

1. Przyjęcie protokołu nr 17/2012 z posiedzenia Komisji Finansowo – BudŜetowej  
w Suwałkach.  
 

2. Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie szczegółowych warunków umarzania  
w całości lub w części, odraczania terminu płatności, rozkładania na raty lub 
odstępowania od ustalania opłaty za pobyt dziecka przebywającego w pieczy zastępczej. 
 

3. Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie zamiaru likwidacji MłodzieŜowego Domu 
Kultury w Suwałkach.  
 

4. Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie przekształcenia zasadniczych szkół 
zawodowych, dla których organem prowadzącym jest Miasto Suwałki.  
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5. Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie zamiaru likwidacji Regionalnego Ośrodka 
Kultury i Sztuki w Suwałkach  
 

6. Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie utworzenia Suwalskiego Ośrodka Kultury.  
 

7. Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie przyjęcia Wieloletniego Planu 
Inwestycyjnego Miasta Suwałki na lata 2011 – 2015.  

 

8. Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie zmian w budŜecie miasta na 2012 r.   
 

9. Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie zmian w Wieloletniej Prognozie 
Finansowej Miasta Suwałki na lata 2012 – 2025.  

 

10. Wolne wnioski.  
 

Ad pkt. 1 - Przyjecie protokołu nr 17/2012 z posiedzenia Komisji Finansowo – BudŜetowej 
w Suwałkach z dnia 19 stycznia 2012 r.  
 

Zdzisław Przełomiec poinformował, Ŝe protokół z poprzedniego posiedzenia Komisji 
Strategii i Rozwoju Gospodarczego został sporządzony i zapytał radnych o ewentualne uwagi  
i wnioski. Zebrani nie zgłosili zastrzeŜeń, wobec czego stwierdził, Ŝe protokół został przyjęty 
przez Komisję. Poinformował równieŜ, iŜ protokół jest do wglądu w Biurze Rady Miejskiej.    
 
Ad pkt. 2 – projekt uchwały w sprawie szczegółowych warunków umarzania  
w całości lub w części, odraczania terminu płatności, rozkładania na raty lub odstępowania  
od ustalania opłaty za pobyt dziecka przebywającego w pieczy zastępczej – stanowi załącznik 
nr 2 do protokołu.   
 

Słowo wstępne wygłosił Czesław Renkiewicz informując, iŜ projekt uchwały wynika  
ze znikomej ściągalności zobowiązań od rodziców, które powinny być wnoszone za pobyt 
dzieci w rodzinach zastępczych i placówkach opiekuńczo – wychowawczych. Generalnie jest 
propozycja, aby odstąpić od ustalania tych opłat dla rodzin, gdzie miesięczny dochód na jedną 
osobę w rodzinie wynosi poniŜej 150 % kwoty uprawniającej do świadczeń z funduszu 
alimentacyjnego tj. 1087,50 zł.  
 

W dyskusji udział wziął radny Zdzisław Przełomiec, który zapytał na czym polega znikomość 
skutków postępowania egzekucyjnego.  
 

Odpowiedzi udzielił Marek Buczyński, który wyjaśnił, iŜ przy ustaleniu opłaty za pobyt 
dziecka w pieczy zastępczej od dochodu rodziców na najniŜszym poziomie nie ma szans  
na ściągnięcie długu, a na Mieście mimo wszystko spoczywa obowiązek opłaty kosztów 
obsługi komornika. W związku z tym, jest to generowanie kosztów bez szansy ściągnięcia 
długu.  
 

Wniosków nie zgłoszono.  
 

Głosowanie w sprawie zaopiniowania projektu uchwały: 
za pozytywną opinią głosowało   – 7 radnych, 
przeciw      – 0, 
wstrzymało się od głosu    – 0. 
 
Komisja Finansowo – BudŜetowa pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały w sprawie 
szczegółowych warunków umarzania w całości lub w części, odraczania terminu płatności, 
rozkładania na raty lub odstępowania od ustalania opłaty za pobyt dziecka przebywającego  
w pieczy zastępczej – opinia  Komisji stanowi załącznik nr 3 do protokołu. 
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Ad pkt. 3 – projekt uchwały w sprawie zamiaru likwidacji MłodzieŜowego Domu Kultury  
w Suwałkach – stanowi załącznik nr 4 do protokołu. 

Słowo wstępne wygłosił Czesław Renkiewicz zapewniając, iŜ z tytułu likwidacji MDK nie 
ma zagroŜenia nieotrzymania subwencji oświatowej, ani teŜ nie ma Ŝadnego zagroŜenia  
w zakresie prowadzenia dotychczasowej działalności statutowej MDK w zakresie bezpłatnych 
zajęć dla dzieci i młodzieŜy w nowo powołanej jednostce kultury.  
 

W dyskusji udział wzięli radni: Zdzisław Przełomiec, Włodzimierz Marczewski.  
 

Odpowiedzi udzielił Czesław Renkiewicz informując o spotkaniach z pracownikami  
obu placówek, a którym wszyscy zainteresowani zostali poinformowani o przesłankach 
wpływających na podjęcie decyzji o zamiarze likwidacji MDK i ROKiS oraz  
o moŜliwościach dalszego zatrudnienia. Nowo powołana jednostka, Suwalski Ośrodek 
Kultury, przejmie zadania obu niezaleŜnych dotychczas placówek, z wyłączeniem zadań 
Centrum Międzynarodowej Informacji Kulturalno – Turystycznej, która zostanie włączona  
w struktury Ośrodka Sportu i Rekreacji w Suwałkach oraz zadań Tygodnika Suwalskiego, 
który zostanie włączony w struktury Biblioteki Publicznej im. Marii Konopnickiej  
w Suwałkach. W ślad za zadaniami przejdą pracownicy. W przypadku MDK sytuacja jest 
inna, poniewaŜ ponad 20 pracowników to są nauczyciele i od ich decyzji zaleŜy, czy przejdą 
do SOK i utracą tym samym status nauczycielski oraz wszystkie przywileje wynikające 
 z Karty Nauczyciela, czy będą chcieli kontynuować swoją karierę zawodową w szkołach.  
Deklaracje w tej kwestii mają złoŜyć organowi prowadzącemu do połowy marca. Zgodnie  
z literą prawa, dotychczasowy oraz przyszły pracodawca, muszą równieŜ podjąć negocjacje  
w tym zakresie ze związkami zawodowymi. W imieniu Prezydenta będzie działał 
pełnomocnik, który będzie uprawniony do zorganizowania nowej placówki kultury.  
 

Wniosków nie zgłoszono.  
 

Głosowanie w sprawie zaopiniowania projektu uchwały: 
za pozytywną opinią głosowało   – 6 radnych, 
przeciw      – 0, 
wstrzymał się od głosu    – 1 radny. 
 

Komisja Finansowo – BudŜetowa pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały w sprawie zamiaru 
likwidacji MłodzieŜowego Domu Kultury w Suwałkach – opinia  Komisji stanowi załącznik 
nr 5 do protokołu. 

Ad pkt. 4 – projekt uchwały w sprawie przekształcenia zasadniczych szkół zawodowych,  
dla których organem prowadzącym jest Miasto Suwałki – stanowi załącznik nr 6  
do protokołu. 

 

Wniosków nie zgłoszono.  
 

Głosowanie w sprawie zaopiniowania projektu uchwały: 
za pozytywną opinią głosowało   – 7 radnych, 
przeciw      – 0, 
wstrzymało się od głosu    – 0. 
 
Komisja Finansowo – BudŜetowa pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały w sprawie 
szczegółowych warunków umarzania w całości lub w części, odraczania terminu płatności, 
rozkładania na raty lub odstępowania od ustalania opłaty za pobyt dziecka przebywającego  
w pieczy zastępczej – opinia Komisji stanowi załącznik nr 7 do protokołu. 
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Ad pkt. 5 – projekt uchwały w sprawie zamiaru likwidacji Regionalnego Ośrodka Kultury  
i Sztuki w Suwałkach – stanowi załącznik nr 8 do protokołu. 

Słowo wstępne wygłosił Czesław Renkiewicz. W dyskusji udział wzięli radni Tadeusz 
Zamaro, Andrzej Turowski, Włodzimierz Marczewski. Odpowiedzi udzielił Czesław 
Renkiewicz oraz Marek Buczyński.  
 

Wniosków nie zgłoszono.  
 

Głosowanie w sprawie zaopiniowania projektu uchwały: 
za pozytywną opinią głosowało   – 7 radnych, 
przeciw      – 0, 
wstrzymało się od głosu    – 0. 
 

Komisja Finansowo – BudŜetowa pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały w sprawie zamiaru 
likwidacji Regionalnego Ośrodka Kultury i Sztuki w Suwałkach – opinia Komisji stanowi 
załącznik nr 9 do protokołu. 

Ad pkt. 6 – projekt uchwały w sprawie utworzenia Suwalskiego Ośrodka Kultury – stanowi 
załącznik nr 10 do protokołu. 

 

Słowo wstępne wygłosił Czesław Renkiewicz. W dyskusji udział wzięli radni Zdzisław 
Przełomiec, Włodzimierz Marczewski. Odpowiedzi udzielił Czesław Renkiewicz.  
 

Wniosków nie zgłoszono.  
 

Głosowanie w sprawie zaopiniowania projektu uchwały: 
za pozytywną opinią głosowało   – 6 radnych, 
przeciw      – 0, 
wstrzymało się od głosu    – 0. 
 

Komisja Finansowo – BudŜetowa pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały w sprawie 
utworzenia Suwalskiego Ośrodka Kultury – opinia Komisji stanowi załącznik nr 11  
do protokołu. 

Ad pkt. 7 – projekt uchwały w sprawie przyjęcia Wieloletniego Planu Inwestycyjnego Miasta 
Suwałki na lata 2011 – 2015 – stanowi załącznik nr 12 do protokołu. 

 

Słowo wstępne wygłosił Czesław Renkiewicz.  
 

Wniosków nie zgłoszono.  
 

Głosowanie w sprawie zaopiniowania projektu uchwały: 
za pozytywną opinią głosowało   – 6 radnych, 
przeciw      – 0, 
wstrzymało się od głosu    – 0. 
 

Komisja Finansowo – BudŜetowa pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały w sprawie 
przyjęcia Wieloletniego Planu Inwestycyjnego Miasta Suwałki na lata 2011 – 2015 – opinia  
Komisji stanowi załącznik nr 13 do protokołu.  

Ad pkt. 8 – projekt uchwały w sprawie zmian w budŜecie miasta na 2012 r. – stanowi 
załącznik nr 14 do protokołu.  

 

Wiesław Stelmach poinformował, iŜ Prezydent zgłosi na sesji autopoprawki  
do przedłoŜonego projektu uchwały, polegające na zmianach w załączniku nr 1 Rodzaj: 
Własne w dziale 801 rozdziale 80101 § 0530 otrzyma brzmienie § 0870 natomiast  
w załączniku nr 6 uzasadnienie:  § 2 pkt 4 otrzyma brzmienie: działu 758 Rezerwy ogólne  
i celowe – dotyczy korekty podziału celowej rezerwy budŜetowej na inwestycje i zakupy 
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inwestycyjne z udziałem środków pochodzących z budŜetu UE, w związku z błędem 
drukarskim powstałym w uchwale nr XVIII/180/2012 z dnia 25 stycznia 2012 r.  
 

W dyskusji wzięli udział radni Zbigniew De – Mezer, Włodzimierz Marczewski, Zdzisław 
Przełomiec, Tadeusz Zamaro. Odpowiedzi udzielił Czesław Renkiewicz Prezydent Miasta, 
Łukasz Kurzyna Zastępca Prezydenta Miasta, Wiesław Stelmach Skarbnik Miasta.   
 

Wniosków nie zgłoszono.  
 

Głosowanie w sprawie zaopiniowania projektu uchwały: 
za pozytywną opinią głosowało   – 6 radnych, 
przeciw      – 0, 
wstrzymało się od głosu    – 0. 
 

Komisja Finansowo – BudŜetowa pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały w sprawie zmian 
w budŜecie miasta na 2012 r. – opinia  Komisji stanowi załącznik nr 15 do protokołu. 
 

Ad pkt. 9 – projekt  uchwały w sprawie zmian w Wieloletniej Prognozie Finansowej Miasta 
Suwałki na lata 2012 – 2025 – stanowi załącznik nr 16 do protokołu.  

 
 

Wniosków nie zgłoszono.  
 

Głosowanie w sprawie zaopiniowania projektu uchwały: 
za pozytywną opinią głosowało   – 6 radnych, 
przeciw      – 0, 
wstrzymało się od głosu    – 0. 
 

Komisja Finansowo – BudŜetowa pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały w sprawie zmian 
w Wieloletniej Prognozie Finansowej Miasta Suwałki na lata 2012 – 2025 – opinia Komisji 
stanowi załącznik nr 17 do protokołu. 
 

Ad pkt. 10 – Wolne wnioski.  
 

Na tym protokół zakończono. 

    
 Przewodniczący Komisji  
 Finansowo – BudŜetowej  

Rady Miejskiej w Suwałkach  
 

     Zdzisław Przełomiec  
 
 
 
Protokołowała:       
 
Ewa Kasjanowicz  
Podinspektor w Biurze Rady Miejskiej  
Urzędu Miejskiego w Suwałkach  
 


